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Algemene punten die besproken zijn:

De Vereniging Vrienden van de Leidse Hout heeft aangegeven het wenselijk te vinden om 1 
aanspreekpunt te hebben bij de gemeente Leiden. Zij vernemen graag wie die rol op zich wil nemen.

Punten die tijdens de schouw naar voren kwamen:

1. Zonnewijzer en fontein: Chris de Graaff gaf aan dat beide monumenten niet als zodanig 
geregistreerd staan bij de gemeente. (dit is inmiddels nagezocht en de fontein staat als 
monument aangemerkt: # 0546/1613 van gemeentelijke monumenten). Van de kant van de 
gemeente is het onduidelijk wie over deze zaken gaat. Het lijkt erop dat we hier een speciaal 
verzoek voor moeten indienen en tevens verzoek moeten indienen om de zonnewijzer 
alsnog als monument te laten registreren, willen we die laten opknappen.  Dit punt op actie-
lijst VVLH en de gemeente.

2. Hekwerk Juliaboom zou verhoogd worden. Nadere inspectie wijst uit dat dit niet noodzakelijk 
is.

3. Bankjes en picknicktafels: bij het theehuis en in de rest van het park zijn deels vervangen. De 
bruinrode nieuwe bankjes zien er goed uit, maar ze hellen hier en daar te ver voorover. De 
gemeente zou dit moeten inspecteren en de bankjes weer recht zetten, desnoods met meer 
steun. Actielijst gemeente Leiden. De vereniging heeft aangegeven naast de eigen 
monumentale banken, ook mee te willen werken met het opknappen/bijhouden van de 
gemeentelijke banken, mits dit geen groot onderhoud vergt. De klusgroep zal een 
inventarisatie maken van de banken die eventueel opgeknapt kunnen worden. Dit punt 
toevoegen aan actielijst VVLH.

4. Toegangsborden: worden niet vervangen, argument gemeente is dat ze nog goed zijn en alle 
nodige informatie bevatten. Alleen de richtlijnen betreffende honden in de Leidse Hout 
ontbreken nog. Nagegaan zal worden wat hierover bij de vorige schouw is afgesproken. 
Actiepunt VVLH

5. Prullenbakken: zijn in afwachting van vervanging en vernieuwing. Ze worden groter, maar er 
komen minder prullenbakken omdat dit minder werk met zich meebrengt. Hierbij dient 
aangetekend te worden dat dit dan juist meer werk voor de zwerfafvalgroep zal betekenen 
nu de Leidse Hout door steeds meer recreanten wordt gebruikt. Vervanging van de 
prullenbakken staat al 2 jaar op de agenda. De Vereniging dringt er bij Chris de Graaff aan om 
dit proces versneld op te pakken. Actiepunt gemeente Leiden

6. Brug bij OLT: is verbreed, maar bestuur OLT had liever gezien dat er leuningen zouden zijn 
aangebracht. Nagedacht wordt of we dit zelf ter hand kunnen nemen, omdat er voldoende 
ruimte is op de brug zelf om een hekwerk aan te brengen. Dit kan nader overlegd worden 
tussen bestuur VVvLH en OLT. De gemeente is kennelijk niet van plan om hier werk van te 
maken. Waar wel werk van gemaakt zal worden is ledverlichting in de brug zodat het bij 
optredens in de avond verlicht is. Dat is heel fijn. Wouter Moerland noemde nog een 
investeringsprogramma voor parken. Wellicht zou daar ruimte zijn voor kosten van de 
leuningen.  Actiepunt gemeente Leiden i.o.m bestuur OLT en VVvLH



7. Bewegwijzering: de al bestaande paaltjes hebben nog ruimte voor bordjes die verwijzen naar 
de diverse attracties in de LH. Wie pakt dit wanneer op blijft nog in het midden. Op actie- lijst 
VVLH. Het is wel de bedoeling om de bewegwijzering beperkt te houden.

8. Geschenk Hortus: afspraak maken met Hortus. Idee is een walnootboom voor in de 
Bijenweide. Op actie-lijst VVLH.

9. Fietsenstallingen: hier en daar kan de situatie uitgebreid dan wel verbeterd worden. Vooral 
bij de OLT (ingang Maredijk) is behoefte aan extra stallingen zodat fietsen ordentelijk kunnen 
worden gestald bij optredens, maar ook tijdens Werfpop. Actiepunt voor gemeente Leiden. 
VVvLH kan dit ondersteunen door melding te doen via de gemeenteapp. Voor wat betreft een 
fietsenstalling bij de ingang LH Warmonderweg-Knuttelpad zou contact opgenomen kunnen 
worden met de gemeente Oegstgeest.

10. Speeltuin: Opknappen/verhogen paden rondom speeltuin om wateroverlast te verminderen 
is wenselijk en noodzakelijk. Ook waterputten regelmatig nakijken omdat ze soms overlopen. 
Ook grasveld rondom speeltoestellen is verzakt waardoor het een modderpoel wordt tijdens 
buien, dit dient opgehoogd te worden. Gehele project in een keer aanpakken verdient 
aanbeveling. Actiepunt gemeente Leiden. VVLH kan dit ondersteunen door melding te doen 
via de gemeenteapp. Wellicht ook iets voor het investeringsprogramma parken? Wie pakt dit 
op?

11. Herasfalteren De Kosterweg: dat komt aan de beurt wanneer dit in de planning staat bij de 
gemeente.

12. Ecologische verbeteringen: bos uitdunnen is al mee begonnen. De bospercelen krijgen zo 
meer luchtigheid en zonlicht wat de biodiversiteit ten goede zal komen. De Bomenbond 
heeft hier negatief op gereageerd. Overleg nodig? Dit zal de komende maanden aangepakt 
worden. De omgezaagde bomen blijven grotendeels liggen. De vraag is of dat wenselijk is 
omdat de omvang van De Leidse Hout weinig ruimte laat voor verrommeling. We kunnen dit 
wellicht als VVLH ter hand nemen door zelf te gaan houthakken en het hout aan 
omwonenden te geven. Actiepunt gemeente Leiden om te bezien of deel van de omgekapte 
bomen toch verwijderd kunnen worden door ze in kleinere stukken te zagen. 

13. Biodiversiteit: nagaan of er zaden te koop zijn om bosbloeiers weer terug te krijgen in de 
bospercelen zoals wildbloemmengsels met o.a. gele ganzebloem, vlas, zeepkruid, wilde 
lupine, koekoeksbloem e.a. te krijg o.a. bij https://www.graszaaddirect.nl/bloemenweide-
met-graszaad.html. Op actielijst van VVLH/Griengroep

14. Er zijn zorgen over de baggerresten na het uitbaggeren van de sloten en de effecten daarvan 
voor de LH. Wouter Moerland zal nagaan wat hieraan gedaan zou kunnen worden.

15. Vaste toiletten: de Gemeenteraad heeft besloten dat er meer openbare toiletten moeten 
komen in de stad, dus ook bij de parken. Behoefte om in de buurt van OLT aantal vaste 
toiletten te plaatsen. In de winter zouden ze afgesloten kunnen worden. Actiepuntenlijst 
(verzoek indienen bij gemeente Leiden) + Actiepunt gemeente Leiden om de mogelijkheden te 
bekijken. Kosten kunnen worden gedeeld door OLT, VVLH en gemeente

16. Loslopende agressieve honden: punt is besproken. Gemeente adviseert meldingen te blijven 
doen en hierover contact te onderhouden met de wijkagent.
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